
 
Valtuutettu Ari Korhosen ym. valtuutettujen aloite koskien selvitystä energian säästön 
mahdollisista lisätoimista sekä varautumisesta sähkökatkoihin 
 
Kaupunginvaltuusto 12.09.2022 § 106  
  
 Valtuutettu Ari Korhonen jätti seuraavan aloitteen: 
 
 ”Energian hinta ja erityisesti sähkön hinta on noussut huomattavasti. 

Fingrid on ilmoittanut, että sähkökatkokset ovat mahdollisia tulevana 
talvena etenkin kuivina pakkasjaksoina. Taloudellisten säästöjen lisäksi on 
tärkeää, että kaikki toimijat pystyisivät vähentämään sähkönkulutusta 
huippuaikoihin, mikäli sähkönjakelussa ilmenisi ongelmia. Sähköjakelun 
kulutushuiput osuvat aamuihin ja alkuiltoihin, jolla voi olla merkitystä myös 
kaupungin toiminnan järjestelyiden kannalta. 

 
 Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että Raision kaupungissa 

laaditaan pikaisella aikataululla selvitys energian säästön mahdollisista 
lisätoimista sekä varautumisesta tulevan talven sähkökatkoihin. Erityinen 
huomio varautumisessa tulisi kiinnittää sosiaali- ja terveydenhuollon 
yksiköiden toimintaan ja tehdä varautumistyö yhteistyössä 
hyvinvointialueen kanssa. Lisäksi selvityksessä olisi tarpeen tarkastella 
pidemmän ajan energiansäästöinvestointeja, joista valtuuston olisi 
mahdollista päättää jo tulevan vuoden talousarviossa, kuten esim. 
rakennusautomaation tuomat mahdollisuudet, lämpövuotojen tukkiminen ja 
ledivaloinvestoinnit. 
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Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 
 
 
 
Kaupunginhallitus 19.09.2022 § 307    
1627/14.04.00/2022    
 
  
Esittelijä Kaupunginjohtaja Eero Vainio 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen infralautakunnan 

valmisteltavaksi sille kuuluvin osin, sekä muilta osin kaupungin 
johtoryhmän valmisteltavaksi. 



 
Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 


